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هیچ حبابی در بازار یورو 
و دلار نیست

تکرار ماجرای حجازی 
برای منصوریان؟

سرمقاله خبر
سریر خون

هومن جعفری
1. ایجاد تردید در صحت و سلامت آرای 
اعلام شده در مجلس برای بی طرف ، اتفاقی 
بود که محافل سیاسی و رسانه ای را تکان داد. 
صادقی نماینده تهران خبر داده که بی طرف 
ارای لازم برای حضور در کابینه را به دست آورده 
اما برخی از نمایندگان مخالف او ، آرای موافق او 
را خط زده اند! اتفاقفی که نه تنها با قوانین و 
مقررات داخلی مجلس به شدت در تضاد است 
بلکه حتی می تواند به عنوان خیانت در امانت 
هم مطرح شود. اتفاقاتی در کشور ما در حال رخ 
دادن است که در هر کشور دیگری ، می توانست 
حکم پایان کارنامه سیاسی یک سیاستمدار را 
رقم بزند اما با چنان بی توجهی آزاردهنده ای 
از کنارش می گذریم که بعدها باعث تاسف و 
تعجب آیندگان خواهد شد. اینکه چگونه یک 
یا چند نماینده مجلس به خود اجازه می دهند 
روی آرای موافق یک وزیر خط بکشند و آنرا به 
رای مخالف تبدیل کنند نکته ای است که باید 
با تمام وجود بررسی شود. شاید اگر روزی که 
یک نماینده به عنوان مخالف وزیر ثبت نام کرد 
و به عنوان موافقش حرف زد ، قضیه بررسی و 
نماینده متخلف با عواقب کار خود مواجه می 
شد ، با چنین رفتار زشتی مواجه نمی شدیم. 
لابی  از  کمی  لاریجانی  آقای  باشد  بهتر  شاید 
های پشت پرده دست بردارند و بیشتر به مسایل 
داخلی مجلس توجه کنند! 2. حمله داعش به 
مسجد امام زمان)عج( کابل ، کشتن نمازگذاران 
و نیروهای امنیتی و گروگان گرفتن خانم های 
نمازگذار آنقدر نفرت انگیز بود که حتی طالبان 
هم این حمله را محکوم کرد. طالبانی که در دو 
سه ماه گذشته تحرکات فراوانی داشته و قتل 
های فراوانی را در کارنامه خود ثبت کرده ، نمی 
تواند ننگ حمله به نمازگذاران را بپذیرد و آن را 
محکوم می کند. چقدر تلخ است که افغانستان 
جز خون و خون ریزی عاقبت دیگری ندارد. اگر 
طالبان و داعش بر سر کار باشند که مردم هر 
روز کشته می شوند. اگر بر سر کار نباشند هم 
بمب گذارهای انتحاری و حملات ناجوانمردانه 
گریبانشان را می گیرد.  3. وزیر ارتباطات اخیرا 
در گفتگویی از کم فروشی شرکت های اینترنتی 
نامه  آیین  به زودی  گله کرده و خبر داده که 
جدید برای محاسبه قیمت اینترنت تدوین می 
شود. پیش از انی نیز واعظی وزیر سابق ارتباطات 
ارائه  از گرانفروشی و کم فروشی شرکت های 
دهنده خدمات اینترنتی خبر داده بود. حالا الین 
وسط یک سوال داریم.وقتی برای دو وزیر محرز 
شده که شرکت های اینترنتی در ارائه خدمات 
به مشتریان تخلف می کنند ، سازمان حمایت 
نهادهای  همچنین  و  کننده  مصرف  حقوق  از 
کجا  اقتصادی  های  شرکت  زمینه  در  نظارتی 
بودند و کجا هستند و چه می کنند؟کار به جایی 
رسیده که برای داشتن یک اینترنت خوب و با 
سرعت و حجم مناسب باید فهرست قیمت دهها 
ببینیم  تا  بگذاریم  خود  روی  پیش  را  شرکت 
نظر می رسند. گرچه  به  تر  کدامشان منصف 
واقعا تفاوتی در کاسب کاری های مرسوم بین 
این شرکت ها نیست و رضایت مشتری آخرین 
چیزی است که به ذهن این عزیزان گرانفروش و 

کم فروش می رسد!

قاضی زاده هاشمی خبر داد:
ورود رئیس جمهور به اختلاف نظر 

وزارت بهداشت با وزارت کار
آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
وزارت  اختلاف نظر  کرد:  تأکید  پزشکی 
بهداشت بر سر مسائل بیمه با وزارت کار 

در دولت دوازدهم ادامه پیدا نمی کند.
وزیر  قاضی زاده هاشمی  سیدحسن 
در  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت، 
درمان  و  بهداشت  وزارت  برنامه  توضیح 
اختلاف نظرها  رفع  برای  آتی  دولت  در 
وزارت  و  درمان  و  بهداشت  وزارت  بین 
حوزه  در  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون، 
بیمه ها، اظهار داشت: پیش از ارائه لیست 
وزرای پیشنهادی به مجلس، مذاکره دو 
جانبه ای بین بنده و وزیر تعاون پیرامون 
انجام  مذکور  مشکلات  و  موضوعات 

نگرفته است.
وی تاکید کرد: ان شالله قرار نیست 
بر  علاوه  زیرا  یابد،  ادامه  اختلافات  این 
اینکه وزرا و وزارتخانه ها آسیب دیدند، ما 
نیز از این حواشی خسته شده ایم، ادامه 
هم  این حوزه  در  به همکاران  روند  این 

آسیب خواهد زد.
تصریح  ادامه  در  بهداشت  وزیر 
سال  سه  دو  سیاق  که  در صورتی  کرد: 
مردم  به  آسیب  بیم  یابد،  ادامه  گذشته 
دولت  پایان  تا  حقیقت  در  می رود؛  نیز 
اختلاف  و  گرفتاری  تنها  مردم  یازدهم 
نظر بین دو وزارتخانه را می شنیدند، اما 
متأثر نمی شدند، زیرا طرح تحول سلامت 
بدون هیچ کاستی و بهتر از روز نخست تا 

پایان دولت ادامه یافت.
متذکر  قاضی زاده هاشمی 
ارائه دهندگان  حال  این  با  شد: 
پرستاران،  پزشکان،  چون  خدمات 
و  دارو  فروشندگان  پزشکان،  پیرا 
که  است  یکسال  از  بیش  تجهیزات 
دریافت  را  مطالباتشان  نتوانستند 
مدیران  عنوان  به  ما  بنابراین  کنند، 
خدمت  ارائه کننده های  و  مجموعه 
اجازه  اما  افتادیم،  بسیار  زحمت  به 

ببینند. آسیب  مردم  ندادیم 
وی با بیان اینکه ادامه روند گذشته 
علاوه بر بیم خستگی وزرا، مردم را آزار 
این  شنیدن  از  مردم  افزود:  می دهد، 
این مسائل در  لذا  مسائل خسته شدند، 
دولت دوازدهم برطرف شده و ادامه پیدا 

نخواهد کرد.
اینکه  یادآوری  با  بهداشت  وزیر 
کار  تعاون،  وزیر  با  جانبه  دو  مذاکره 
لیست  ارائه  از  پیش  اجتماعی  رفاه  و 
پیشنهادی وزرا به مجلس صورت نگرفته 
لیست  ارائه  از  پیش  کرد:  تأکید  است، 
این  رئیس جمهور  با  پیشنهادی،  وزرای 
مباحث را به شکل شفاف تر مطرح کردم 
در  مسائل  به  ایشان  ورود  با  امیدوارم  و 

شروع کار، مشکل حل شود.

محسن هاشمی ریس شورای شهر تهران؛

حمل و نقل عمومی در شهر تهران وضع مناسبی ندارد

توسط خزاعی و مدیر اگزیم بانک کره جنوبی محقق شد؛

انعقاد بزرگترین قرارداد وام خارجی پسا برجام برای کشورمان

در  تهران  رئیس جدید شورای شهر   
مصاحبه با ذره بین رادیو تهران گفت: حمل 
ونقل عمومی در تهران وضع مناسبی ندارد، 
نکته ای که خیلی برای مردم مهم، مسئله 

ترافیک و آلودگی هواست.
روابط  از  نقل  به  و  امتیاز  گزارش  به   
هاشمی  محسن  تهران:  رادیو  عمومی 
رفسنجانی، رئیس شورای شهر تهران، شهر 
با » ذره بین  ری و تجریش در گفت وگو 
« رادیوتهران با اشاره به مهم ترین اولویت 
باید  ما  گفت:  تهران  شهر  اداره  برای  ها 
در  همیشه  را  مردم  رضایتمندی  میانگین 
باشیم. در شاخص  سنجش هایمان داشته 
مردم  دهد  می  نشان  که  مهمی  های 
در  مهم  نکته  نیستند.  یا   هستند  راضی 
بررسی  باید  است  مسکن  وضعیت  تهران 
هستند  راضی  شان  مسکن  از  مردم  شود 
تهران  در  رضایتمندی  درجه  این  یاخیر، 
مسکن  رضایتمندی  مجموعا  نیست،  بد 
در تهران مناسب است. وضعیت تاسیسات 
خدمات  و  امکانات  شهری،  تجهیزات  و 
شهری، وضعیت حمل و نقل عمومی نکته 
ای که در تهران وضع مناسبی ندارد و باعث 
آلودگی هوا هم شده است. همین حمل و 
نقل عمومی که ما باید حدود 10 میلیون 
سفر را در روز با سیستم حمل ونقل ریلی 
انجام دهیم و یا با سیستم های شبیه مترو 
انجام دهیم و 5 میلیون سفر هم با اتوبوس 

هنوز  دو  هر  در  متاسفانه  ولی  شود  انجام 
عقب هستیم.

شده  انجام  ها  نیازسنجی  افزود:  وی 
مردم  رضایتمندی  میزان  مسئله  و  است 
که  ای  نکته  اولین  مردم  است،  مشخص 
و  ترافیک  مسئله  مهم،  برایشان  خیلی 
آلودگی هواست. لذا برای حل این موضوع 
با  را  سفر  میلیون   10 حداقل  باید  ما 
سیستم ریلی که یک سیستم کارآمد، امن 
و غیرآلاینده است انجام دهیم . الان دو نیم 
میلیون سفر را از این طریق انجام می دهیم 

که ما باید این را 4 برابر کنیم.
شده  تهیه  ها  زیرساخت  خوشبختانه 
و خطوط مترو افتتاح شده است و از لحاظ 

مناسب  بعضا  ایستگاه  و  تونل  زیرساخت 
تجهیز  هنوز  تجهیزات  لحاظ  از  ولی  است 
وجود  کافی  اندازه  به  واگن  و  است  نشده 
خصوط  همین  از  الان  همین  اگر  ندارد، 
واگن  هزار   3 حداقل  باید  کنیم  استفاده 
واگن   100 که  صورتی  در  باشیم.  داشته 
شهر  به  واگن  هزار   2 باید  و  داریم  فعال 
خطوط  همین  اگر  کنیم.  تزریق  تهران 
فعلی ساخته شده، حرکت کند تعداد سفر 
به  توانیم  از 2 میلیون سفر می  را  با مترو 
حدود 6 تا 7 میلیون سفر برسانیم. باید باز 
مترو بسازیم تا تعداد خطوط مترو از 7 خط 
به  ها  ایستگاه  تعداد  و  خط   12 به  برسد 
275 برسد و تعداد سفر ها هم افزایش پیدا 

کند. وقتی مردم یک سیستم کارآمد را به 
عنوان حمل ونقل عمومی در اختیار داشته 
باشند و بتوانند به راحتی و در سریع ترین 
مقصدشان  از  نقطه  نزدیکترین  به  زمان 
نتیجه  در  نشود  تلف  وقتشان  و  برسند 

رضایتمندی شان بالا می رود.
هاشمی در پاسخ به پرسش کارشناس 
عسگری  علی  امیر  بین  ذره  برنامه  مجری 
تصریح کرد: از نظر اتوبوسرانی هم وضعیت 
باید  اتوبوسرانی  است.  صورت  همین  به 
نه به صورتی که  بر مترو عمل کند  عمود 
هزار   9 یا  هزار   7 باید  و  است  اکنون  هم 
اتوبوس در شهر تهران وجود داشته باشد. 
اتوبوس های نو، تمیز و شیک که آلودگی 
ما  اگر  باشد.  مناسب  و  خنک  و  نداشته 
با  را  تهران  در  سفر  15میلیون  بتوانیم 
سرانجام  به  عمومی  نقل  و  حمل  خطوط 
ترافیک  از  مهمی  بخش  مطمئنا  برسانیم، 

و آلودگی هوا را حل خواهیم کرد.
همچنین ما باید به تهران 3 هزار واگن 
هزار   100 و  اتوبوس  9هزار  کنیم،  تزریق 
حمل  وضعیت  تا  کنیم  تزریق  نو  تاکسی 
و نقل عمومی در تهران را یکدفعه شکوفا 
کنیم، امیداوارم حرکت مثبتی شکل بگیرد.
هاشمی در گفت و گو با رادیو تهران 
می  که  مسائلی  از  یکی  کرد:  نشان  خاطر 
کند،  حل  را  تهران  شهر  مشکل  تواند 
واگذاری  و  خصوصی  بخش  از  استفاده 

کارها به این بخش است، ما از این طریق 
البته در  و  پایدار  به درآمدزایی  توانیم  می 

کنارش باید به توسعه پایدار هم برسیم.
 رئیس شورای شهر تهران معتقد است: 
تهران با توجه به اینکه قدمت زیادی ندارد 
از اهمیت ویژه ای در تاریخ جهان برخوردار 
است و می تواند شهر بین المللی و جهانی 
را  این  متاسفانه  ام  گفته  شود. من همیشه 
ندارد و باید شاخصه های بین المللی را به 
باشیم  داشته  شهری  تا  کنیم  اضافه  تهران 
المللی  بین  شهر  بدرخشد.  جهان  در  که 
علاوه بر داشتن جمعیت زیاد باید زیرساخت 
های پیشرفته ارتباطی و مخابراتی آن شکل 
بگیرد. باید حمل و نقل پیشرفته مبتنی بر 
جامعه  یک  باشد.  داشته  ریلی  ونقل  حمل 
بزرگ ورزشی داشته باشد و ارتباطات هوایی 
و بین المللی وسیع باشد تا مردم بتوانند به هر 
نقطه از جهان بروند. رسانه های داشته باشد 
با گفتمان بین المللی همراه با دفاتر و شرکت 
بگیرد، یک  های معتبر که در تهران شکل 
فرهنگ ترکیبی از فرهنگ های بین المللی 
داشته باشد تا بگوییم تهران شهر جهانی و 

بین المللی است.
تهران  شد:  یادآور  پایان  در  هاشمی 
نقطه  عنوان یک  به  منطقه  در  و  ایران  در 
هنوز  ولی  است  مطرح  مهم  و  متمرکز 
ایفاء  المللی خودش را  نتوانسته نقش بین 

کند

محمد  توسط  پیش  ساعتی  برجام  پسا  خارجی  وام  بزرگترین  قرارداد 
خزاعی معاون وزیر اقتصاد و رییس سازمان سرمایه گذاری و کمکهای اقتصادی 
و فنی کشورمان با آقای چونگ مدیر اگزیم بانک کره جنوبی به ارزش تقریبی 

بیش از ۸ میلیارد یورو در سئول به امضا رسید.
هیات ایرانی که با مسولیت محمد خزاعی، رئیس سازمان سرمایه گذاری 
خارجی  و نمایندگانی از بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران و تعدادی از 
بزرگترین  امضای  به  موفق  مراسمی رسمی  تجاری کشورمان طی  بانکهای 
قرارداد وام خارجی پس از برجام شد.بر پایه این گزارش، محمد خزاعی در 
میلیارد  از ۸  بیش  اعتباری  قرارداد خط  امضای  مراسم  ابتدای  در  سخنانی 
یورویی با اگزیم بانک کره  با توجه به سوابق خوب روابط و همکاری فی ما بین و 
با اشاره به اینکه اقتصاد کره یازدهمین اقتصاد بزرگ جهان است و توانمندیهای 
تکنولوژیکی مطلوبی دارد، امضا و اجرایی شدن این خط اعتباری را  گامی مهم 
در گسترش روابط بین دو کشور دانست .وی اضافه کرد: بخشهای دولتی و 
خصوصی ایران میتوانند در چارچوب مقررات موجود از این وام استفاده کنند .
وی همچنین در بخش دیگری از سخنان خود از زحمات و تلاشهای همکاران 
بانک مرکزی ایران و طرف کره ای در جریان مذاکرات فشرده ماههای گذشته  
تشکر و قدر دانی نمود.خزاعی تصریح کرد :12 بانک ایرانی ، بعنوان بانکهای 
عامل و طرف قرداد استفاده از این وام خواهند بود.بنابراین گزارش، مدیر اجرایی 
اگزیم بانک کره جنوبی نیز طی سخنانی ضمن تشکر از تلاشهای سازمان 
سرمایه گذاری و همکاریهای بانک مرکزی و سیستم بانکی ایران امضا و اجرایی 
شدن این قرارداد را گام مهمی در توسعه روابط اقتصادی دو کشور مبتنی بر 

تامین منافع  مشترک دانست . آقای چانگ تصریح کرد: پروژه های متعددی با 
تایید بانک مرکزی و سازمان سرمایه گذاری ایران می توانند از این خط اعتباری 
بهره مند شوند. این گزارش می افزاید، مبلغ وام مورد اشاره بیش از ۸ میلیارد 
یورو )معادل حدود 10 میلیارد دلار( می باشد و بخش دولتی و بخش خصوصی 
هر دو می توانند از این خط اعتباری در کلیه پروژه هایی که شرایط استفاده 
از وام های خارجی را داشته باشند، استفاده کنند.بنابراین گزارش، پروژه های 
متعددی بویژه در حوزه بهداشت، حمل و نقل و انرژی پیش از این مورد مذاکره 
قرار گرفته و آماده معرفی به طرف کره ای هستند که پس از امضای قرارداد وام 
توسط سیستم بانکی کشور و اخذ مصوبه دولت برای تضمین وام مذکور، وزارت 
امور اقتصادی و دارایی برای صدور ضمانتنامه وام اقدام خواهد نمود.گفتنی 
است، قبل از این نیز قرارداد وام 1.7میلیارد دلار با اگزیم بانک چین برای برقی 
کردن راه آهن تهران - مشهد امضاء شد و همچنین قرارداد 2.2 میلیارد یورو 
با روسیه برای بخش انرژی و حمل و نقل امضا و اجرائی گردید.بر اساس این 
گزارش، بررسی سوابق نشان می دهد که، به دنبال مذاکرات اولیه با اگزیم بانک 
کره جنوبی توسط بانک مرکزی کشورمان و سازمان سرمایه گذاری خارجی 
جهت ارائه تسهیلاتی برای ساخت بیمارستان در کشورمان در سال 1393 
)در دوران تحریم(، یادداشت تفاهمی در سال 1394 در خصوص چارچوب 
همکاری های مالی بین دو کشور در سال منعقد می گردد که سقف 5 میلیارد 
دلار برای همکاری در زمینه بهداشت و ساخت بیمارستان در متن یادداشت 
تفاهم )که خارج از تحریم های موجود بوده( قید و امضاء می گردد. به دنبال 
رفع تحریم های ناعادلانه و طی مذاکراتی که توسط سازمان سرمایه گذاری و 

بانک مرکزی انجام شد و همچنین امکان استفاده از این تسهیلات برای بخش 
های دیگر کشور از جمله حوزه راه، نیروگاه ها، و ... رقم اعتبار از 5 میلیارد یورو 
به بیش از ۸ میلیارد یورو افزایش می یابد.  پس از پیگیری های صورت پذیرفته 
در بهمن ماه سال 1394 پیش نویس متن موافقتنامه مالی و ضمانتنامه مربوطه 
از اگزیم بانک کره دریافت و توسط بانک مرکزی و بانک های عامل کشورمان و 
سازمان  سرمایه گذاری و کمکهای اقتصادی و فنی مورد بررسی قرار گرفت و ده 
ها جلسه در این سازمان و بانک مرکزی برگزار و متون قرارداد وام و ضمانتنامه 
با مذاکرات رئیس کل سازمان با مقامات اگزیم بانک کره و همچنین مذاکرات 
همکاران بانک مرکزی که تلاش زیادی در این خصوص داشتند در اواسط 

تیرماه امسال آماده امضاء نهایی پس از تشریفات قانونی گردید.
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صفحه 3

روزنامه صبح ایران

انعقاد بزرگترین 
قرارداد وام خارجی

پسا برجام برای کشورمان محقق شد؛

تکواندوکار وزن 63- کیلوگرم مردان کشورمان با پیروزی برابر نماینده آرژانتین مدال 
طلای این وزن را به خود اختصاص داد.

بیست و نهمین دوره بازی های یونیورسیاد 2017 با حضور 7639 ورزشکار از 142 
کشور جهان و در 21 رشته ورزشی از روز جمعه به مدت 13 روز در »چین تایپه« تایوان 
قهرمانی  بر سکوی  ها  رقابت  این  در  موفق شد  رجبی  که سعید  است  برگزاری  در حال 
بایستد. نماینده وزن 63- کیلوگرم کشورمان پس از یک دور استراحت به مصاف »گانگیمن 
چو« از کره جنوبی رفت و با نتیجه 29 بر 11 به برتری رسید، در دومین گام »سائوراو« 

ادامه »سباستین روبرتو  از پیش رو برداشت، در  با قاطعیت 20 بر صفر  از هندوستان را 
ناوئا« از شیلی را 16 بر 9 شکست داد.میرهاشم در مرحله نیمه نهایی »محمد ممدوف« 
آذربایجانی دارنده مدال برنز قهرمانی جهان 2017 و قهرمان نوجوانان جهان 2014 را 19 
بر 9 شکست داد و راهی فینال شد. نماینده وزن 63- کیلوگرم کشورمان در فینال این 
رقابت ها »لوکاس گازمن« تکواندوکار با سابقه آرژانتینی رفت و با غلبه )17 بر 5( بر این 

تکواندوکار بر سکوی قهرمانی ایستاد.
سعید رجبی با 5 پیروزی متوالی موفق شد بر سکوی قهرمانی بیست و نهمین دوره بازی 
های یونیور سیاد 2017 بایستد و 20 امتیاز المپیکی شیرین را برای خود ثبت کند. سومین 
مدال طلا تکواندوهوگوپوش وزن ۸7- کیلوگرم کشورمان ابتدا برابر »آدرین آنجیال« نماینده 
اسلووکی دارنده مدال برنز قهرمانی 2015 را 2۸ بر ۸ به برتری رسید، در دومین مبارزه 
به مصاف »ماتئو میلانی« از ایتالیا رفت و 26 بر 2 پیروز شد. وی در دیدار سوم »میسائل 
لوپز« از مکزیک که در کارنامه او مدال تورنمنتهای مختلف به چشم می خورد را 17 بر 3 
از پیش رو برداشت. رجبی در مرحله نیمه نهایی » رافائیل کمالف« از روسیه را 10 بر 9 از 
پیش رو برداشت و راهی فینال شد. نماینده وزن هفتمی کشورمان در فینال این رقابت ها با 
»سئونگوان لی« از کره جنوبی مبارزه کرد و در دیداری حساس در حالیکه تا ثانیه های پایانی 
راند سوم نتیجه به نفع نماینده کره جنوبی بود نتیجه را مساوی کرد و در راند طلایی با کسب 

دو امتیاز موفق شد خوشرنگ ترین مدال این رقابت ها را کسب کند.

 نیمی از طلای تکواندو به ایران رسید

اختصاص 200هزار میلیارد ریال از اعتبار به طرح های اشتغالزا

رجبی و حسینی بر سکوی قهرمانی یونیورسیاد؛

 وزیر صنعت خبر داد:
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  از 6 موضوع فراموش شده 
 تهران تا احتمال از بین رفتن 
10 تا 40 درصدي جمعیت در زلزله
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